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Protokoll 2 2023 BAS Kommittén

0.0.1 Återstående punkter i V3

Arbetsordning BAS-kommittén (UA)

Frågetecken i samband med införande av obligatoriskt personnummer.

Protokoll

1. Vad är kvar på projektet, Dokument 0.0.1 Återstående punkter i V3

Vi gick igenom dokumentet och kommenterade. Leif går igenom och kollar
vad som återstår. Det som inte är klart måste föras över i
"förvaltningsläge".

2. Support över tusen poster, kan vi städa?

Alla tittar på vilka ärenden var och en kan avsluta. Vi snabbar upp rutinen
att avsluta ärenden.

3. Beslut obligatoriska personnummer, hur går vi vidare

Separat projektplan från nu till införande.

Börjar med att informera brett om Båtriksdagens beslut om obligatoriskt
personnummer i BAS. Informationen ska innehålla vad beslutet är och
varför beslutet kommit.

Kan vi få något problem när fler registrerar personnummer? Kontrollera om
vi kan köra skript i bakgrunden för att hjälpa klubbarna med
dubbletthantering.

Separat möte efter sommaren.

4. Arbetsordning BAS-kommitté
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Arbetsordningen är fortfarande under arbete. Behövs en del "filande"...

● Beskriv även felhantering

5. Övergång till Förvaltning, vad innebär detta?

Planera för att införa bättre systemövervakning.

Högsta prioritet i förvaltningsstarten är "buggar" (sådant som inte
fungerar bra).

Nästa steg blir att putsa till gränssnitt (kosmetika).

Först efter det funderar vi över nya funktioner.

6. Information från Informia (Leif), nytt avtal med Informia

Bättre återkoppling från Informia när något hänt med systemet.

● Vad hände?
● Vad har man gjort för åtgärder?
● Vad har man gjort för att felet inte skall uppstå på nytt?

Förtydliga avtalet gällande källkod.

Frågetecken kring tid för påbörja avhjälpa fel.

7. Övriga frågor

Inga övriga frågor.

Åtgärder

Titta på vilka ärenden var och en kan avsluta. Vi snabbar upp rutinen att avsluta
ärenden.

Informera brett om Båtriksdagens beslut om obligatoriskt personnummer i BAS.
Informationen ska innehålla vad beslutet är och varför beslutet kommit.

Projektplan från nu till införande av obligatoriskt personnummer i BAS

Mötessekreterare

Patrik Lindqvist


